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Beste leden en donateurs, 
 
Deze periode met wisselende 
bestuurders, een nieuwe 
burgemeester in Vught en een 
nieuwe gedeputeerde van 
Mobiliteit en Infrastructuur, is door 
het bestuur gebruikt om kennis 
met  hen te maken. 

In het zogenoemde journalistieke verslag van de Gemeenteraadsvergadering van 
28/29 maart (www.vught.nl), is niets vermeld over agendapunt 14: Voortzetting 
bestemmingsplanprocedure Stadhouderspark (Kazerneterreinen). Kennelijk is het een 
hamerstuk geweest, waarbij is ingestemd met de voortzetting van de procedure. 

Bestemmingsplan Stadhouderspark 

En dat ondanks het feit dat wij alle fracties in de Gemeenteraad kenbaar hebben 
gemaakt, dat de Gemeente nauwelijks inhoudelijk op de gemaakte bezwaren is 
ingegaan en geen veranderingen heeft aangebracht. Wij moeten dus helaas 
constateren dat wezenlijke bezwaren niet worden onderkend, laat staan dat er 
gestreefd wordt naar het zoeken van mogelijke alternatieven. De Gemeente erkent 
nota bene zelf dat de bestaande infrastructuur in Vught-Noord ontoereikend is en 
signaleert knelpunten, die bij ongewijzigd beleid alleen maar erger worden. 
 

 
In het gesprek met burgemeester 
van de Mortel, dat op 30 mei 
plaats vond, ontmoetten wij een 
uitermate goed luisterend oor voor 
onze problemen, met name waar 
het gaat over het opstellen van 
een integrale visie op de 
bereikbaarheid van onze wijk 
Vught-Noord. 
 
Verder hebben wij benadrukt, dat 
ons platform zich in eerste 
instantie constructief wil opstellen, 
als het gaat om het aandragen 
van oplossingen voor de 
bereikbaarheid en veiligheid van 
Vught-Noord.  

Wij zijn van mening dat het toch niet zo kan zijn dat een wijk met ruim 1600 bestaande 
woningen en geplande nieuwbouw van ruim 800 woningen slechts twee uitvalswegen-
en dus ook invalswegen!- ten dienste staan aan de gebruikers van de wijk, waartoe 
niet alleen u bent te rekenen, maar ook recreanten, medewerkers van de gevangenis 
en de kazernes, de inwoners van Cromvoirt en uiteraard politie, brandweer en 
ambulances. Terwijl de oplossing voor de hand ligt. U kunt ervan op aan, dat wij 
namens u bezwaar zullen blijven maken tegen het ontwerp bestemmingsplan en tegen 
alle besluiten die ertoe bijdragen dat onze wijk wordt afgegrendeld van de rest van 
Vught. Wij hebben echter daarbij uw (financiële)steun en expertise hard nodig! 

 
Hoewel de ervaringen met 
inspraak van bewoners-groepen in 
Vught niet hoopgevend zijn, willen 
we toch onze plannen t.a.v. de 
N65, de ontsluitingswegen en 
spoorwegen in onze wijk, 
nadrukkelijk bij de politiek 
presenteren. Wij weten ook welke 
partijen ons hierbij goedgezind 
zijn.  
 
 Omdat we van mening zijn dat we 
opkomen voor een goede zaak 
zullen we echter ook niet 
schromen om het middel van 
bezwaarschriften, met de nodige 
vertraging tot gevolg, indien nodig 
te gebruiken. 
 
Hiertoe hebben wij namens de 
leden en donateurs de middelen 
gekregen, waarmee we externe 
deskundigen zullen inhuren, voor 
zover de eigen deskundigheid van 
de leden en donateurs 
onvoldoende is. 
 
Jullie horen van ons. 
 
Bert Hilberts 
Voorzitter 
 
 

 

Toename treinverkeer 
De toename van het treinverkeer op het baanvak 
 's-Hertogenbosch -Tilburg heeft veel overlast tot gevolg. 
Alleen al de 73 personentreinen die per etmaal over dit 
baanvak gaan veroorzaken veel geluidsoverlast; daarbij 
komt nog een tot nu toe onbekend aantal goederentreinen. 
Dit zijn zeer lange treinen, die veelal zijn samengesteld uit 
verouderd materiaal, waardoor de geluidsoverlast alleen 
maar toeneemt. Wat de risico's zijn van deze treinen voor 
wat betreft fijnstof, brandstof (diesellocomotieven) en 
gevaarlijke stoffen, is nog onbekend. Toename van 
treinverkeer betekent wèl dat de spoorwegovergangen 
frequenter gesloten zijn voor alle verkeer en dat is voor onze 
wijk onaanvaardbaar. Vandaar dat wij hiertegen stelling 
willen nemen. Het is ons echter niet duidelijk wie voor wat 
verantwoordelijk is. Hulp daarbij is meer dan welkom. 
Bent u ter zake deskundig of kent u iemand, neem dan 
contact met ons op. Wij kunnen ons dan beraden op acties. 

Klankbordgroepen 
Op 15 maart jongstleden is 
er op ons initiatief een 
bijeenkomst geweest van 
diverse comités die zich 
inzetten voor een leefbaar 
Vught-Noord.  
Geconstateerd kan worden 
dat samenwerking met de 
andere groepen aanwezig 
is, maar dan wel op die 
punten waarover overeen-
stemming bestaat.  
Continuïteit in de bericht-
geving naar en over elkaar 
heeft hoge prioriteit. 
 
Wij houden u op de hoogte 

Secretariaat: Boslaan 3, 5263 GW, Vught - E-mailadres: info@vughtstructueel.nl 

Wij verzoeken degenen die hun contributie voor 2007 nog niet 
hebben overgemaakt dit zo spoedig mogelijk te doen op 

rekeningnr. 2533612 t.n.v. Platform Vught Structureel te Vught. 
De contributie bedraagt € 35,00 voor het kalenderjaar 2007. 
Indien u donateur bent dan is het bedrag € 35,00 of meer.


